



CHILDREN'S MINISTRY REPORT

May 8, 2021

By Hanna Ng; Chinese translation by Ho Fung

Happy Mothers' Day! May the Lord bless every mother. Validate her worth daily so she has no reason to doubt whether she is loved, valued, and cherished in the eyes of her Heavenly Father. The Lord reward her faithfulness, knowing that true success doesn't lie in her accomplishments or accolades, but she will rest in the knowledge that she has done all she can.

Upcoming or recently ongoing items to praise God for

1. Mothers' Day

Praise the Lord for Katherine Wai's and Alice and Steven Ma's hard work in organizing Mothers' Day deliveries for the children attending virtual worship. We have distributed materials for crafts and growing plants (we gave them the seeds in March and Christy taught them to grow and care for the eatable Nasturtium). Thank you also to Cristy, Katherine and Rev. Ng for donating their growing plants to the children whose plants had not grown at this time. Great appreciation to the drivers for lending a hand to extend our love to all the mothers. They are Danny Szeto, Alice & Steven Ma, Katherine & Bryan Wai, Miao Ling, Isabella Wong, Chris Lau, Joyce Wong, Grace Chan, Mrs. Fung, and Rev. Ng. The next delivery will be at the beginning of June for Fathers' Day. Please contact Katherine Wai or Hanna Ng if you would like to participate in the next delivery ministry.

Olivia Lin (Grade 5) will lead the children in **baking heart-shaped chocolate cookies** for our mothers at **2 pm before virtual worship**. We will enjoy the cookies with our moms and pray for them as we celebrate God's gift of mothers. During the Zoom worship service, our young teachers Yivana Au Yang, Lydia Nie, and Ivana Au Yang will teach children to do crafts to decorate their plants. Those who can't attend the virtual worship will be able to watch the recording that we will upload onto our website. Thank you for making this year's Mother's Day a very special day to celebrate. We pray that all of our mothers will be touched not only by their children's love and respect, but also be embraced by the love of God and His church.

2. ESL for Adults

Praise God for expanding our virtual ESL ministry from one class last November to a second class starting on April 12. The Lord has provided us with Cedric and Heidi Wong to teach the parents. Cedric teaches the new **Beginner class at 11 am** and Heidi teaches the **intermediate** class on **Mondays at 1 pm**. Please contact **Steven Ma at 780-803-5055** to register for the Beginner's class and **Hanna Ng at 790-720-7297** to register for the Intermediate ESL. We welcome all adults to join either of these classes.

Completed events (between April 9 and May 9) **we want to praise God for...**

1. Reconfirmed faith

Praise the Lord for helping a mother reconfirm her faith in the Lord during our parenting class on May 9th. Alice Ma helped her to say a prayer of commitment to follow Christ as her personal Lord and Savior.

2. Children's Ministry Meeting

We had a children's ministry meeting on April 24 to evaluate, plan, and pray for the upcoming ministry. Thanks to Cindy Li for leading the meeting, Miao Ling for sharing the devotional, and Alice Ma for taking minutes.

3. Adolescent Spring Workshops (Grades 7-12)


We have done a follow-up home consultation for 22 of the 24 youths who attended the adolescent camp. Praise God for the opportunity to minister to the youths and their families. Graduation ceremonies that was originally planned for May 8 will be postponed due to the pandemic.

兒童部五月份工作報告

為將來及正在進行的項目感謝神...

1. 母親節

讚美神因著 Katherine Wai, Alice 和 Steven Ma 他們的勞苦，完成了母親節送禮包給凡有參加我們崇拜的朋友。禮包內有手工的材料，及可以栽種的花種（我們在三月曾送出花種，並由 Cristy 教導怎樣栽種可吃的花）。多謝 Cristy, Katherine 和吳牧師再送出種子，給上次未能種成功的小朋友。非常感謝那些願意幫助的司機，將我們的愛遞送母親們手上。這些司機有 Danny Szeto, Alice 和 Steven Ma, Katherine 和 Bryan Wai, Miao Ling, Isabella Wong, Chris Lau, Joyce Wong, Grace Chan, Mrs. Fung, and Rev. Ng. 現在又計劃在六月份父親節作第二次運送，是致送給父親們的。如果你們願意加入這運送行列，請聯絡吳師母或 Katherine Wai.

Olivia Lin（五年級同學）在今主日網絡崇拜前下午二點正，帶領小朋友們烤  形朱古力餅乾，送給我們的母親。在享受期間，也為母親們祈禱，祝福神賜我們的母親。在 ZOOM 崇拜過程中，我們年輕的教師們 Yivanna Au Yang, Lydia Nie, Ivana Au Yang 跟大家一齊做手工，用來裝飾我們所種出來的花朵。如果那些未能參加我們崇拜的，我們將這過程先收錄，放上教會網頁。多謝各位使今年的母親節來得別緻。我們祈望所有的母親，不單感受到她們兒女的愛，也可以領受到神和祂教會所送出的愛心擁抱。

2. 成人英文班

讚美神，我們網上的英文班事工由去年十一月的一班，增加到今年四月十二日的兩班。神安排了 Cedric 和 Heidi Wong 夫婦來教導我們的家長們。每星期一上午十一時，是 Cedric 老師的初級班，下午一時是 Heidi 老師的中級班。初級班請電 780-803-5055 向 Steven Ma 報名。中級班請電 780-720-7297 向吳師母報名。非常歡迎成年人按程度報名。

為（四月九日至五月九日）已經完成了的事工感謝神

1。從新接受基督

在五月九日的家長班，Alice Ma 會為一位做母親的重新在神面前作信心立志，接受基督成為她個人的救主。

2。兒童事工會議

四月廿四日開會，評估，計劃，為這事工的將來祈禱。Cindi Li 帶領會議，Miao Lin 靈修，Alice Ma 記錄。

3。「青春期」夏季工作坊 (七至十二年級學生)

我們為曾經參加我們這夏季工作坊的廿四位學生其中廿二位，完成了個人跟進的家訪。感謝神賜我們向這青少年傳福音的機會。原定五月八日舉行的結業禮，但由於疫情影響，需要改期。日期未定。